



Styrelsemöte 2024-08-21

Närvarande: Rickard Bergh, Fredrik Lindström, Johan Hoff, Jill Malmqvist, Ann-Louise Bergh, Mattias Sandell, Mattias Sandström, Ivan Vovk, Maria Kyhlberg

Sekreterare: Mattias Sandström

1. **Föregående mötesprotokoll:**
Föregående protokoll godkändes.
2. **Prel resultat och balansräkning**
Kommunens faktura på hallhyra har kommit, 57000:-, vi har just nu ett minusresultat på 41600:-.

3. **Material**

Lindström/Sandström tar materialansvaret, men lämnar då uppgifterna med föreningsdomare och marknadsföring och evenemang.

Beställning av material till målvakter

Klubben står för tröja, byxor, hjälm där klubben beslutar om märke/modell, vill man ha annat än det som erbjuds från klubben står man för det själv.

Utrustning som respektive målvakt själv får stå för är suspensoar, skottväst, handskar, knäskydd mm.

Föreningen står för hela målvaktsstället och skydd från Pojkar födda 2012 och neråt.

Grundorder ska beställas senast 31/8

4. **Laget.se**

Abonnemanget ska förnyas i oktober. Vi har inget annat alternativ, så vi fortsätter som tidigare. Laget.se har som motprestation exponering motsvarande 4000:-, löses via sponsorskärmen.

5. **Sponsring**

Rolf är kvar som säljare.

Förslag läggs på att ha vi ska ha flera olika sponsor alternativ,

Skärm, billigaste alternativet.

Sarg, avtal skrivs på typ två år, Trycken till sargen är hel sarg del, som enkelt klistras över när avtalet inte förlängs, man täcker då hela loggan med svart plast, som enkelt kan ersättas med nytt tryck.

Sponsring Matchställ: Sponsorn betalar en summa som går till matchställ och får då ha sin logga på matchstället hela livslängden.

Rickard kollar kostnader för tryck mm.

6. **Träningstider/Matchtider**

Träningstider är utdelade. Finns en del önskemål om att tider till ungdomslagen var i senaste laget.

P-17 hade kanske lite svårt med tränare till sin tid söndagar, detta får de försöka lösa själva.
Ev. matchflyttar görs av respektive lag.

7. **PF/18**

Kaj tar tag i att få ut information, P08/09-spelare är med på träningarna

8. **Utb Ledare**

Info skickas ut till alla ledare

9. **Ledarmöte**

Ledarmöte planeras till tisdag 3/9 kl 18:00 Rickard kallar. Punkter att ta upp på ledarmöte.
Uppstart, domarutbildning, ledarutbildning, hantering av halltider gentemot kommunen,
utdrag belastningsregister, ska registreras Laget.se

10. **Föräldramöte**

Sköts av respektive lag.

11. **Kontroll av uppgifter i aktivitetsplan**

Lok-stöd – klart
Upptakt Seniorlaget 22/8
Förnya sponsoravtal

12. **Övrigt:**

Sargförrådet behöver storstädning: Ivan och Johan löser städning av sargförrådet.

Vakanser: IBIS/Föreningsdomare: Ann-Louise försöker lösa det, med hjälp av Jill och Maria.
Evenemang o Marknadsföring: Ivan kollar om han kan få med någon mer från A-laget

Idrottsskolan: Sandell har varit på möte och innebandyn kommer att ha två tillfällen i I12-hallen. Datum mm. Kommer senare.

Fikaansvarig nästa möte: Mattias Sandström

Nästa möte: 2024-09-05 kl 18:00

Eksjö 2024-08-21

Rickard Bergh

Ordförande

Mattias Sandström

Sekreterare